



Date: 29th July 2021

Ref: 1531

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi
CEO - Boursa Kuwait
State of Kuwait

التاريخ : 29 يوليو 2021

المرجع:

السيد / محمد سعود العصيمي
المحترم
الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت
دولة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Comment on news published in a newspaper

الموضوع: التعليق على الخبر المنشور في إحدى الصحف

With reference to Article 4.4.1 of Chapter 4 of Book 10, "Disclosure and Transparency" issued by the Capital Markets Authority and in reference to the subject matter, and to the news published in a newspaper.

بالإشارة إلى مادة 4-4-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" الصادر عن هيئة أسواق المال ، وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى ما تناقلته إحدى الصحف.

Zain, would like to announce that it will invest in the newly announced business combination between Swvl Inc. ("Swvl"), a Dubai-based provider of transformative mass transit and shared mobility solutions, and Queen's Gambit Growth Capital ("Queen's Gambit") (NASDAQ: GMBT), the first special purpose. acquisition company entirely led by women.

نود أن نفيديكم علما بأن شركة زين سوف تستثمر في عملية الدمج الأخيرة التي تمت بين شركة سويفل SWVL مقرها دبي وصاحبة منصة ابتكارية ومستدامة للنقل الجماعي وشركة كوينز جامبيت وهي شركة استحواذ ذات أغراض خاصة.

For this transaction Zain will be subscribing for US\$10 million (KD 3 million).

تبلغ قيمة استثمار شركة زين 10 ملايين دولار (ما يقارب 3 مليون دينار كويتي).

Swvl and Queen's Gambit have entered into a definitive agreement for a business combination that would result in Swvl becoming the first +US\$1 billion Unicorn from the Middle East to be listed on the NASDAQ under the ticker symbol "SWVL".

دخلت شركة سويفل وشركة كوينز جامبيت في اتفاقية لدمج الأعمال ستصبح من خلالها سويفل أول شركة الشرق الأوسط بقيمة تقدر أكثر من مليار دولار أمريكي يتم إدراجها في بورصة ناسداك تحت رمز SWVL.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

بدر ناصر



بدر ناصر الخرافي

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي لمجموعة زين

Bader Nasser AlKharafi

Vice Chairman and Group CEO

شركة الاتصالات المتنقلة (ش.م.ك.ع.) (K.S.C.P.) Mobile Telecommunications Co.
Airport Road, Shuwaikh, Kuwait - P.O.Box 22244 Safat 13083 Kuwait - T: +965 2464 4444 F: +965 2464 4552
رأس المال المدفوع: 432,705,890,900 د.ك. - رأس المال المصرح به: 432,705,890,900 د.ك. - السجل التجاري: 36025

www.zain.com